
Husejerforeningen Horsbred 
Bestyrelsesmøde mandag den 12. september 2022 

Referat 
0. Godkendelse af referat. 

Godkendt uden bemærkninger. 

1. Meddelelser. 

Dialog med Vej & Park angående forsinkelsen af arbejdet med parkbåndet.  
Påtale angående inddragelse af fællesareal. 
Efter henvendelse til Vej&Park, er en del af plejen af de grønne områder udført. 
Da det er Husejerforeningen der har forpligtigelsen til at renholde fortovet mellem Horsbred og nr. 114, 
gartneren får til opgave at udføre arbejdet. 

2. Opfølgning/status på arealgennemgangen, hvordan kommer vi videre? 

Bestyrelsen er i dialog med Vej&Park omkring påtaleretten/pligten, både hos os samt kommunen.  
VI foretager en sidste gennemgang og påtale, hvorefter kommunen orienteres om de parceller der ikke 
overholder kravet om ligusterhæk. Vi har en klar forventning om at Vallensbæk Kommune derefter 
overholder deres påtaleret og mulighed for at føre den ud i livet. 

3. Indkøb af borde/stole. 

Vi blev enige om at købe 4 sæt borde/stole (bord med 6 klapstole), samlet pris 7.525 kr.  
Jan kontakter butikken og lave aftale om køb/levering, hos Michael i nr. 51. 
Udlån af borde / stole sker stadig hos Alice Husmer. 

4. Status på indsamling af ”manglende” e-mailadresser.  

Bestyrelsen har fordelt de ca. 60 manglende e-mailadresse. Bestyrelsen forsøger at indsamle de sidste 
ved at stemme dørklokker.  

5. Nyhedsbrev – hvilke emner skal vi omtale. 

Jens Peder udarbejder et kort nyhedsbrev. 
Brevet vil omtaler indkøbet af borde/stole, status/opfordring til at overholde gældende regler for at 
bibeholde foreningens overordnede look, pleje og plantning af hække, paraboler mm. 
Nyhedsbrevet udsendes pr. mail til de kendte adresser, samt omdeles i postkassen til de ”ukendte” 
parceller (sidste gang).  

6. Status på budget 2022. 

Drøftede regnskaberne for første halvår af 2022. 
Taget til efterretning. 

7. Evt. 

Morten kontakter vores gartner omkring den manglende pleje på stikvejen ved nr. 114. Det er en 
opgave som den tidligere ejer af nr. 114 har udført. 
Næste bestyrelsesmøde er mandag den 21/11 2022 hos Jan nr. 67. 
 
Jens Peder  


